

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Manny D'Souza

5 novembre 2024



514-526-6870

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

mdsouza@1976usw.ca

November 5, 2024

TO ALL MEMBERS OF LOCAL 1976 AT AMERICAN AIRLINES (TORONTO AND MONTREAL)

Brothers and Sisters,

The Bargaining Committee would like to thank all members that participated in the survey that was shared with you in August. The committee reviewed all the surveys submitted and has worked hard into preparing all the proposals to present to the company. The Committee will be meeting with the company in Dallas TX on the second week of December to begin the bargaining process.

We will keep you all informed of the progress of these initial meetings. We appreciate your support while we begin this important process.

In Solidarity,

Your Bargaining Committee

LE LIEN DIRECT

Pour plus d'informations, contactez :

Manny D'Souza

5 novembre 2024



514-526-6870

1-866-925-5952 www.1976usw.ca

DIRECT LINK

For more information, please contact:

mdsouza@1976usw.ca

November 5, 2024

À TOUS LES MEMBRES DE LA SECTION LOCALE 1976 À AMERICAN AIRLINES (TORONTO ET MONTRÉAL)

Confrères et Consœurs,

Le comité de négociation tient à remercier tous les membres qui ont participé au sondage qui vous a été partagé en août. Le comité a examiné toutes les réponses soumises et a travaillé intensément pour préparer toutes les propositions à présenter à la compagnie. Le comité rencontrera la compagnie à Dallas TX la deuxième semaine de décembre pour entamer le processus de négociation.

Nous vous tiendrons informés de l'avancement de ces premières réunions. Nous vous remercions de votre soutien alors que nous entamons ce processus important

En toute solidarité,

Votre comité de négociation
